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Vakfıkebir Halk Eğitimi Merkezi fotoğrafçılık kursu öğrencileri Sarıkamış yürüyüşünde farkını gösterdi.

Şalpazarı ilçesi sınırları içerisinde bulunan 2187 rakımlı Sis Dağı'nda vatandaşlar 1914 yılında Sarıkamış
Harekatı'nda şehit olan askerlerin anısına geçen 3 yılın ardından 6 Ocak 2024 Pazar günü tekrar yürüdüler.

KUDÜS BÝLÝNCÝ KONULU
KONFERANS DÜZENLEDÝ

SEÇMEN LÝSTELERÝ ASKIDA
31 Mart 2024'te yapılacak olan Mahalli idareler seçimi seçmen listeleri
muhtarlıklarda askıya çıkarıldı. Listeler 17 Ocak'ta askıdan indirilecek.

Vakfıkebir KYK yurdunda kalan öğrencilere yönelik “Kudüs Bilinci” konulu konferans düzenlendi.

rograma Trabzon İl Müftü 

Pyardımcıları Şakir Şahin 
ve Haydar Bektaşoğlu'nun 

yanı sıra Vakfıkebir İlçe Müftüsü 

Şükür Küçük, Vakfıkebir KYK 
Yurt Müdürü Ömer Gül ve 
öğrenciler katıldı. Programa 
katılan misafirler birer selamlama 

konuşması yaptılar. Kuran'ı 
Kerim Tilaveti ile başlayan 
programda Üniversite öğrencileri 
tarafından şiirler okundu. 

> Sadık AYDIN 3'de

VAKFIKEBÝR HEM YÝNE FARKINI GÖSTERDÝ

SARIKAMIÞ ÞEHITLERI IÇIN
SIS DAÐI'NA YURUDULER
Şalpazarı İlçesinde 2018 yılında 

başlayan Sarıkamış Şehitleri 
anısına Sis Dağı'na yürüyüş arka 

arkaya 3 defa yapılmış ancak dünyayı 
saran Korona virüs pandemisi'nden 
ötürü ara verilmişti. Sonuncusu 2020 
yılında düzenlenen Sarıkamış 
Harekatı'nın 105. yılı anma 
etkinliklerinde 200 metre uzunluğundaki 
Türk bayrağının taşınması renkli 
görüntüler oluşturmuştu.
KORONA VİRÜS SALGININDAN 
DOLAYI 3 YIL YAPILAMAMIŞTI
Dünyayı bir anda etkisi altına alan 
Covid-19 pandemisi süresince 3 yıl 
yapılamayan Sarıkamış Şehitleri 
anısına Sis Dağı'na yapılacak olan 
yürüyüşün 3 yılın ardından tekrar 
yapılmasına karar verildi. > Ahmet KAMBUROĞLU 2'de

> Sadık AYDIN 2'de

> Alper Özkan KARAGÖL 2'de

SALPAZARI MYO
> Ahmet KAMBUROĞLU 2'de

Trabzon Üniversitesine bağlı Şalpazarı Meslek Yüksek Okulu tarafından bu sene 2.sini düzenlenen
"Afet (Yangın, Kentsel Arama Kurtarma ve Doğada Arama Kurtarma) Tatbikatı" gerçekleştirildi.

F
otoğraf sanatçısı ve 
kurs usta öğreticisi 
Fatih Muhammet 

Topal, idaresinde Vakfıkebir 
Halkı Eğitim Merkezi 
Fotoğrafçılık Kursu 
öğrencileri yürüyüşte 
gösterdikleri özverileriyle 
farkını gösterdiler. Özellikle 
kurs öğrencilerinin 
profosyenel çekimleri sosyal 
medyaya damgasını vurdu. 
Sosyal medya ve ajans 
haberlerinde birçok kursiyerin 
çektiği fotoğraflar görselleri 
süslerken FMT kursu farkı 
olarak değerlendirildi.

ÖÐRENCÝLERÝNDEN AFET TATBÝKATI



HABER2

Vakfıkebir Halk Eğitimi Merkezi fotoğrafçılık kursu öğrencileri Sarıkamış yürüyüşünde farkını gösterdi.
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VAKFIKEBİR HEM YİNE FARKINI GÖSTERDİ

SARIKAMIŞ ŞEHİTLERİ İÇİN SİS DAĞI'NA YÜRÜDÜLER
Şalpazarı ilçesi sınırları içerisinde bulunan 2187 rakımlı Sis Dağı'nda vatandaşlar 1914 yılında Sarıkamış
Harekatı'nda şehit olan askerlerin anısına geçen 3 yılın ardından 6 Ocak 2024 Pazar günü tekrar yürüdüler.

otoğraf sanatçısı ve 

Fkurs usta öğreticisi 
Fatih Muhammet 

Topal, idaresinde 
Vakfıkebir Halkı Eğitim 
Merkezi Fotoğrafçılık 
Kursu öğrencileri 
yürüyüşte gösterdikleri 
özverileriyle farkını 
gösterdiler. Özellikle kurs 
öğrencilerinin profosyenel 
çekimleri sosyal medyaya 
damgasını vurdu. Sosyal 
medya ve ajans 
haberlerinde birçok 

kursiyerin çektiği 
fotoğraflar görselleri 
süslerken FMT kursu 
farkı olarak 
değerlendirildi.
Kurs öğrencileri bu 
görsellerimizdeki farkı 
Sayın Hocamız Fatih 
Muhammet Topal'ın usta 
öğreticiliğinin farkı olarak 
değerlendiriyoruz. 
Kendisinden çok şeyler 
öğrendik. İyi ki 
kendilerinin öğrencileriyiz 
diyerek destek verdiler. 

“YENÝ YILA GÝRDÝK DÝYE!..”
Yeni yılda bir haftayı geride bıraktık. Yeni 

yıl gelmeden beklentilerimiz var dedik yeni 

yıldan. Yeni umutlarımız var dedik. Ama bu 

beklentilerin boşa çıktığını, her yeni yıldan 

sonra bu yıl da bir kez daha gördük. 

Yeni yıla girdik te ne oldu? 

Yeni yıla girdik diye zamlar mı sona 

erecek? 

Ekonomimiz mi yeni yılda düzelecek?

 Savaşlar mı bitecek? 

Yeni yıl demek sıkıntı ve dertlerin yeniden 

başlamasın demek. Yeni yıl insanlarımızın 

alım gücünün azalması demek. 

Yeni yıl demek geçim sıkıntısı demek, zam 

demek, hayat pahalılığı demek. 

Bu zam geleneği bugünden değil,  dünden 

bugüne kalan bir gelenek. Her yeni yıla 

zamla başlamıyor muyuz? 

Zamla kapımızı çalmayan yeni yıl var mı? 

Ben henüz görmedim. Bu gidişle de 

görecek gibi değilim. 

2024 yılına da zamla başladık. 

Motorlu taşıtlar vergisine, oto yollara, 

köprülere, ehliyete, yeni kimliklere, ete, 

çaya, şekere, alkollü araç kullanımına, 

alkollü içeceklere, sürücü kurslarına, özel 

okul kayıtlarına, silah ruhsatına, pasaporta, 

elektriğe, suya, doğalgaza, mobilyaya, 

beyaz eşyaya, elektronik eşyaya kısacası 

aklınıza ne geliyorsa yeni yılla birlikte 

zamlandı. 

Bu saydıklarımın dışında çarşı pazar 

zamlarını düşünemiyorum bile. 

Zamlanmayan bir şey kalmadı. 

Buna karşılık işçiye, memura, emekliye 

yapılan zamların bir anlamı kalmadı. Yeni 

zamlar karşısında eridi gitti. Alım gücü 

şimdilik yerinde sayıyor. Yarın bugünü arar 

da olabiliriz. Tekrar maaşlara zam 

yapılması gerekir. 

Asgari ücrete yapılan zam belki asgari 

ücretle çalışanı bir anlık sevindirdi ama, 

işveren bunu ürettiği malın üzerine 

koyacak. 

Bu kez asgari ücretli çalışan da ürettiği 

malı zamlı alacak, vatandaş da. Burada 

olan yine vatandaşa oluyor. Zam ver me, 

zam da yapma demek geliyor içimizden 

ama bunun örneğini de henüz görmedik.

 Demek ki; bu mümkün olmuyor. Öyleyse 

yirmi veya otuz yıl sonra tekrar paradan 

sıfır silme mecburiyeti ile karşı karşıya 

kalacağız. 

Onun için diyorum ki, yeni yıl umutların 

sönmesi demek, fakirleşmek demek. Onun 

içindir ki, yeni yılı hiçbir zaman heyecanla 

beklemem. Kolay kolay yeni yılın kutlu 

olsun kimseye demem. Bana, dostlarıma 

beddua etmek gibi geliyor. Dostlarıma 

beddua etmek istemem.

Aslında yeni yıl diye bir şey yok. Her 

akşam yeni yıl akşamı. Bu akşamı bir daha 

seneye yaşayacağız. Öyleyse bu akşamda 

yeni yıl akşamı. Sadece yarın takvimde yıl 

değişmiyor. Tek farkı o.

Çok yakında mutfakta yangın çıkacak. 

Millet yeni yılı özlemle beklediğine, 

bekleyeceğine, yeni yılın geldiğine bin 

pişman olacak. 

Keşke yeni yıl gelmeseydi diyecek!

Ahmet SARAÇ

GÖRÜNÜŞ

KUDÜS BİLİNCİ KONULU
KONFERANS DÜZENLEDİ
Vakfıkebir KYK yurdunda kalan öğrencilere yönelik
“Kudüs Bilinci” konulu konferans düzenlendi.

rograma Trabzon İl Müftü 

Pyardımcıları Şakir Şahin ve 
Haydar Bektaşoğlu'nun yanı 

sıra Vakfıkebir İlçe Müftüsü Şükür 
Küçük, Vakfıkebir KYK Yurt Müdürü 
Ömer Gül ve öğrenciler katıldı. 
Programa katılan misafirler birer 
selamlama konuşması yaptılar. 
Kuran'ı Kerim Tilaveti ile başlayan 
programda Üniversite öğrencileri 
tarafından şiirler okundu. 
“FİLİSTİN MESELESİ BİZİM 
MESELEMİZDİR”
Düzenlenen konferansta konuşmacı 
olarak katılan İlçe müftüsü Şükür 
Küçük, Filistin ve Kudüs meselesine 
sahip çıkmak için önce Kudüs 
bilincini gençlerimize yerleştirmek 
durumundayız dedi. Müftü Küçük, 
“Bizleri dikkatlice dinleyen sevgili 
öğrencilerimiz ilk kıblemizin 
bulunduğu Kudüs' ü ve bizim için ne 
kadar önemli olduğunu hep birlikte 
fırsatı anlama bulduk. Kudüs'ün 
bizim için önemi çoktur. Kudüs, 
onlarca peygambere ev sahipliği 

yapmış bir şehir olmasıyla da 
İslamiyet'te her zaman ayrı bir yere 
sahiptir. Hz. Adem (as)'dan 
başlayarak sonraki bütün 
peygamberlerin ortak dini tevhittir. 
Nitekim Cenab-ı Hak bütün 
peygamberlere aynı gerçeği tebliğ 
ettiğini buyurmuşlardır. Filistin'de 
yaşanan insanlık dışı duruma karşı 
hassasiyetimizi sürekli canlı tutmalı, 
alakamızı ve ilgimizi devam 
ettirmeliyiz. Filistin meselesi bizim 
meselemizdir dedi. Peygamberler 
Diyarı olan Kudüs'e ve Filistin 
davasına sahip çıkmak, orada 
yapılan zulme karşı sessiz 
kalmamak, İslami ve insani 
görevimizdir diyen Müftü Küçük, 
insanlığımızı kaybetmemek için 
Filistinle ilgili tüm eylem ve 
boykotlara katılmamızın şart 
olduğunu dile getirdi.
Programın sonunda her iki İlçede de 
çekilişler yapılarak bazı öğrencilere 
hayır sahiplerinin yardımıyla bir aylık 
yurt aidatı ve çeşitli hediyeler verildi.

09.01.2024

Ş
alpazarı İlçesinde 2018 
yılında başlayan 
Sarıkamış Şehitleri 
anısına Sis Dağı'na 

yürüyüş arka arkaya 3 defa 
yapılmış ancak dünyayı saran 
Korona virüs pandemisi'nden 
ötürü ara verilmişti. Sonuncusu 
2020 yılında düzenlenen 

Sarıkamış Harekatı'nın 105. 
yılı anma etkinliklerinde 200 
metre uzunluğundaki Türk 
bayrağının taşınması renkli 
görüntüler oluşturmuştu.
KORONA VİRÜS 
SALGININDAN DOLAYI 3 YIL 
YAPILAMAMIŞTI
Dünyayı bir anda etkisi altına 

alan Covid-19 pandemisi 
süresince 3 yıl yapılamayan 
Sarıkamış Şehitleri anısına Sis 
Dağı'na yapılacak olan 
yürüyüşün 3 yılın ardından 
tekrar yapılmasına karar 
verildi. Geçen 3 yıldan sonra 
yapılan toplantıda Şalpazarı 
Kaymakamı Semih Memiş, 

Şalpazarı Belediye Başkanı 
Refik Kurukız ve daire amirleri 
tarafından alınan karar ile 6 
Ocak 2024 Cumartesi günü 
toplanma  saat 10.00'da 
belirlenen yerde 
toplanmasının ardından 
yürüyüşün başlatılacağı yerde 
saat 11.00'da hareket edildi. 
175 Metrelik büyük Türk 
Bayrağı Sarıkamış şehitleri 
yürüyüşüne çevre İl ve 
İlçelerden  gelen katılımcıların 
yanı sıra askeri erkan, özel 
harekat polisleri kurum daire 
amirleri öğrenciler eşliğinde  
2187 rakımlı zirveye çıkıldı.
ASKERLERİMİZ İÇİN 
HAZIRLANAN BUĞDAY 
ÇORBASI DAĞITIM YAPILDI
Burada Sarıkamış şehitlerimiz 
için Kuran'ı Kerim tilaveti 
dualar yapılmasın ardından 
Trabzon Gençlik  Hizmet ve 
Spor İl Müdürü Lokman Arıcı, 
bir konuşma yaptı. Akabinde 

de Şalpazarı Belediye Başkanı 
Refik Kurukız ve Şalpazarı İlçe 
Kaymakamı Semih Memiş bir 
konuşma yapmasın ardından 
tertiplenen program son 
bulmasın ardından Şalpazarı 
Belediyesi tarafından bazı 
ikramlar ve temsili olarak 
Askerlerimiz için hazırlanan 
Buğday çorbası dağıtım 
yapıldı. 
109. YILDA ANILDILAR
Başkan Refik Kurukız 
Sarıkamış şehitlerimizin 109. 
Anma münasebetiyle bu yıl 
düzenlenen yürüyüşü 3 yıl 
arka arkaya araya hastalık 
girdiğinden yapılamamıştı. 
Umarım bu yıldan sonra her yıl 
düzenlenir dedi. Sarıkamış 
Şehitleri anma yürüyüşüne 
katılım sağlayanların arasında 
Şehit evladı Türkiye Şehit 
Aileleri Genel Başkan 
yardımcısı Necati Selvitop'da 
katılım sağladı.

M
ahalli idareler seçimi için 
seçmen listeleri, bugün itibariyle 
muhtarlıklarda askıya çıkarıldı.

İletişim Başkanlığı tarafından yapılan 
yazılı açıklamada, 31 Mart 2024'te 
gerçekleştirilecek mahalli idareler seçimi 
seçmen listelerinin, bugün itibariyle 
muhtarlıklarda askıya çıkarıldığını 
duyuruldu. Dezenformasyonla 
Mücadele Merkezi tarafından 

yayımlanan açıklamada, şu bilgilere yer 
verildi: “Adreslerini başka ilçelere 
aldırmak isteyen seçmenler; elektrik, su, 
telefon, doğalgaz gibi faturalarını ibraz 
etmek suretiyle askı süresi içerisinde 
başvuru yapabilecek.
Öğrenci olup öğrenim gördükleri 
yerleşim yerlerinde oy kullanmak 
isteyenler ve muhtarlık bölgesinde 
kimlik veya adres bilgilerinde yanlışlık 
ya da eksiklik olanlar bilgilerini 
güncelleyebilecek. Seçmen niteliği 
olduğu halde listelerde adı 
bulunmayanlar da herhangi bir hizmete 
ait faturayı ya da kira sözleşmesini ibraz 
ederek başvuruda bulunabilecek.
Seçmenlerin bilgilerini kontrol ederek 
güncelleme yapabileceği askı süresi, 17 
Ocak'ta sona erecek.”

31 Mart 2024'te yapılacak olan Mahalli idareler seçimi seçmen listeleri
muhtarlıklarda askıya çıkarıldı. Listeler 17 Ocak'ta askıdan indirilecek.

SEÇMEN LİSTELERİ ASKIDA

urdumuzda olduğu gibi Trabzon 

YŞalpazarı İlçemiz genelinde 
acısıyla tatlısıyla geçen 2023 

yılın sonunda saatler; 00'ı gösterdiğinde 
2024 yeni yılın ilk dakikalarında 
Şalpazarı Belediye Başkanı Refik 
Kurukız ve beraberindekiler İlçe de 
bulunan kamu kurum ve kuruluşlarda 
görev yapan personelleri ziyaret ederek 

onların yeni yılını kutladı.
Rabbim birliğimizi dirliğimizi daim 
eylesin, depremlerle savaşlarla doğal 
afetlerle biten 2023'e şükrediyor 2024 
yılında Gazze'deki vahşetin son 
bulmasını Müslümanlara birlik ve 
beraberlik, tüm insanlığa sağlık huzur 
ve barış ihsan eylesin temennisinde 
bulunuyoruz.”

Şalpazarı Belediye Başkanı Refik Kurukız yeni yılın ilk dakikalarında kurumları ziyaret etti.
BAŞKAN KURUKIZ'DAN KURUM ZİYARETİ

İMTİYAZ SAHİBİ
Melahat KAMBUROĞLU

İ L A N  T A R İ F E S İ
Tam Sayfa Reklam..................5.000 TL
Yarım Sayfa Reklam...............3.000 TL
1/4 Reklam.............................1.000 TL
Tüzük(1 Tam Sayfa)..............7.500 TL
Kongre.......................................750 TL
Zayi...........................................150 TLSORUMLU YAZI İŞLERİ MÜDÜRÜ

Ahmet KAMBUROĞLU
Cep: 0533 495 07 20

e-mail: kamburogluahmet@hotmail.com

Bu gazete ''Basın Ahlak İlkeleri''ne
uymayı taahhüt eder.

Vakfıkebir'de Çıkar, Haftalık Bağımsız Siyasi Gazete
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MUHABİR
Sadık AYDIN

e-mail: sadikmuhtar71@gmail.com
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Alper Özkan KARAGÖL
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İSTANBUL TEMSİLCİSİ
Mehmet KAMBUROĞLU

Tel :0 212 544 93 00

ÇARŞIBAŞI TEMSİLCİSİ
Gökhan ŞAHİN
0 532 521 39 95

HUKUK MÜŞAVİRİ
Avukat Gürbüz Kamburoğlu

0 533 768 88 42

BEŞİKDÜZÜ TEMSİLCİSİ
Ahmet SARAÇ

VAKFIKEBİR TEMSİLCİSİ
Mehmet Bülent ALP

ŞALPAZARI TEMSİLCİSİ
Mustafa ÖZCAN



Büyükliman Postası 
Gazetesi'ne Teşekkürler
Merkezi Vakfıkebir'de bulunan 5 
Mart 2004 yılında yayın 
hayatına başlayan, Büyükliman 
Postası Gazetesi yeni 
yapılanma yüzü, seçkin köşe 
yazarlarının bir çatı altında 
toplanmasın ardından haftada 
iki gün Salı ve Cuma günleri 
okuyucularına ulaştırılan yerel 
gazete Şalpazarı İlçe 
merkezindeki kurum, iş yerleri 
halkın toplu olarak kullandıkları 
alanlarda gazetemizi okuyan 
İlçe halkı tarafından takdirle 
karşılandı.
                     * * * 
Vakfıkebir'de Muhammet Balta 
Sesleri
Vakfıkebir Belediye Başkanı 
Muhammet Balta, aday 
olmayacağım açıklamasından 
sonra Vakfıkebir şoklanmıştı. Bu 
şoklanmanın ardından 
Muhammet sesleri Vakfıkebir'de 
yükselmeye başladı. Her yerden 
bir destek geldi ve en son olarak 
ta Muhammet Balta, genel 
merkezde masada bulunan isim 
olduğu öğrenildi.
                     * * * 
Vali Yıldırım'a Bordo Mavi 
Çentiği
Trabzon Valisi Aziz Yıldırıma 
hayırlı olsun ziyaretleri sürüyor. 
Şalpazarı Geyikli Kalkındırma ve 

yaşatma dernek başkanı ve 
yönetim kurulu üyeleri Başkan 
Ömer Dural tarafından Trabzon 
Valisi Aziz yıldırıma yöresel 
bordo mavi çentiği hediye ettiler.
                     * * * 
Sarıkamış Şehitlik Yürüyüşü 
Öncesinde Yapıldı
Kars'ın Sarıkamış İlçesinde 
donan 90 bin askerin anısına 3 
yıl aradan sonra tekrar 
Sarıkamış Şehitleri anma 
yürüyüşü 6 Ocak 2024 Pazar 
günü yapıldı. Yaklaşık olarak 3 
bin kişinin katılım sağladığı 
program sırasında havanın da 
mükemmel oluşu yol boyu 
yürüyüş yapan fotoğraf 
tutkunlarına unutulmaz kareler 
almasını sağladılar.
                     * * * 
Trabzon Siyaseti Türkmen'in 
Düğününde Buluştu
Trabzon'a bağlı Şalpazarı İlçesi 
Geyikli eski Belde Belediye 
Başkanı Muzaffer Türkmen'in 
oğlu Tamer Türkmen,  Akçaabat 
ahali sakinlerinden İsmet 
Molamehmetoğlu'nın kızı 
Ece'nin düğün merasimine 
toplumun her kademesinden 
yoğun bir katılım oldu.
                     * * * 
Trabzon Siyaseti Türkmen 
Ailesi'nin Şahidi oldular.
Akçaabat'ta bir düğün 
salonunda gerçekleşen Ece ve 

Tamer Türkmen'in düğün 
merasimine katılarak genç 
çiftlerin nikahını Büyükşehir 
belediye Başkanı Murat 
Zorluoğlu kıyarken gelin ve 
damada şahitlik yapanlar 
arasında Şalpazarı AK Parti ilçe 
Başkanı Zeki Çabuk, Belediye 
Başkanı Refik Kurukız 
Büyükşehir Belediye Başkan 
vekili Atila Ataman ve AK Parti İl 
Başkanı sezgin Mumcu katılım 
sağlayanlar arasında yer aldı.
                     * * * 

Tarih 27 Yıl Sonra Tekerrür Etti
Trabzon AK Parti İl Başkanı Dr. 
Sezgin Mumcu genç çiftlerin 
nikah şahitliklerine katılarak 
çiftleri tebrik etti. Başkan Mumcu 
ben 1997 yılında Şalpazarı'ndan 
evlenerek 27 yıllık Şalpazarı 
damadı oldum ve eşim bana 4 
evlat verdi. 27 Yıl sonra 
Şalpazarılı Muzaffer abimizin 
evladı Tamer Akçaabat'tan 
benim memleketimden evlendi 
diyerek gurur duydum dedi.
                     * * * 
Başkan Zorluoğlu Çocuklarımı 

Şalpazarı'na Yollayacağım
Genç çiftlerin nikahını kıyan 
Başkan Zorluoğlu bende 
çocuklarımı Şalpazarı'na 
göndereyim bari oralardan 
evlensinler demesi salonu 
dolduranların kahkahalarına 
neden oldu. 
                     * * * 
Şalpazarı Belediye Başkan 
Adayları Düğünlerde 
Seçmenlerle Buluşuyor
Her seçimde Trabzon'a bağlı 18 
İlçeden birisi olan Şalpazarı 5 yıl 

da bir yapılan mahalli liderler 
seçimlerinde renkli seçim 
çalışmasına tanıklık yapıyor.  
Akçaabat'ta düğün merasimine 
katılan Şalpazarı'lı Belediye 
Başkan adayları düğün 
merasiminde adeta bir birleriyle 
yarışırcasına seçmenlerle 
samimi diyaloglar kurmaya 
çalıştı.
                     * * * 
BGC Geleneği Bozmadı
Büyükliman Gazeteciler 
Cemiyeti her yıl kutlanan “10 
Ocak Çalışan Gazeteciler Günü” 

nedeniyle bu yıl Çarşamba günü 
akşamı Çarşıbaşı Belediye 
Başkanı Mümin Nuhoğlu'nun ev 
sahipliğinde Saklı Cennet Çay 
Bahçesi'nde etkinlik 
düzenleyecek. Etkinliğe Trabzon 
Valisi Aziz Yıldırım,  bölge ilçe 
kaymakamları, ilçe belediye 
başkanları ve üst düzey 
bürokratlar ile Büyükliman 
Bölgesinde görev yapan basın 
mensupları ve cemiyet 
üyelerinin katılması bekleniyor. 
Şimdiden bizde Büyükliman 
Postası yazı ailesi olarak basın 
emekçilerinin “10 Ocak Çalışan 
Gazeteciler Gününü” kutluyoruz. 
                     * * * 
CHP'de Önseçim Yapıldı
Cumhuriyet Halk Partisi 
Büyükliman Bölgesi'nde 
Beşikdüzü, Tonya ve Düzköy 
ilçelerinde ön seçimler yapıldı. 
Edindiğimiz bilgilere göre 
Beşikdüzü mevcut başkan 
Ramis Uzun'un katılmadığı 
seçimlerde Başkan Adayı 
Burhan Cahit Erdem, Tonya 
Belediye Başkan Adayı 
Muhammet Başkan, Düzköy 
Belediye Başkan Adayı olarak 
Abidin Çelik seçildi. 
Ön seçimlerin ardından sürecin 
nasıl işleyeceği merak ediliyor. 
                     * * * 
Efsane Başkan Mezarı 
Başında Anıldı

Trabzon Vakfıkebir İlçesi efsane 
belediye başkanlarından 
merhum Sabri Bahadır, 
ölümünün 19. Yılında mezarı 
başında anıldı. 
1980 yılında yapılan askeri 
darbe dahil Vakfıkebir İlçesinde 
27 yıl aralıksız Belediye 
Başkanlığı görevinde bulunan 
Merhum Sabri Bahadır,  ölüm 
yıldönümü olan Pazartesi günü 
mezarı başında ölümünün 19. 
yılında saat:11.00'da sevenleri 
tarafından Kuran-ı Kerim tilaveti 
ve dualar ile anıldı.
                     * * * 
Merakla Bekleniyor!
Büyükliman Bölgesi için önemli 
olan Vakfıkebir ilçesinde 
yapılacak olan Adalet Sarayı'nın 
projelerinin hazırlanması ve 
zemin etüdü yapım işi Salı günü 
ihale edilecek.
Bölgenin önemli ihtiyaçlarına 
cevap verecek ve 4 ilçede 
yaklaşık olarak 76.500 nüfusa 
hizmet edecek olan Vakfıkebir 
Adalet Sarayı Cumhuriyet 
Mahallesi İlçe Jandarma 
Komutanlığı arkasında inşa 
edilecek.  Yapım işinin 9 Ocak 
2024 Salı günü ihale edileceği 
müjdesi geçen hafta Başkan 
Balta tarafından verildi.
Vakfıkebir'li vatandaşlar Salı 
Günü yapılacak olan ihalenin 
sonucunu merakla bekliyor. 
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Biz Parayı Aziz'e Ödedik
Trabzon Valisi olarak ataması yapılan 

Sayın Valimize hoş geldin ziyaretinde 

bulunduk. Hemşehrimiz sayın valimiz 

Aziz Yıldırım'ı ziyaret esnasında geçmiş 

dönem Tekirdağ Valisi olarak ziyaret 

ettiğimizdeki anısını kendisine 

hatırlatmamız üzerine ad ve soy isim 

benzerliğinden bazı durumlarla 

karşılaşabiliyorum diyen vali Yıldırım 

yine yaşanmış bir olayı daha sizinle 

paylaşayım dedi.

Trabzon İl valisi olarak atanan Vali 

Yıldırım Kaymakamlık mesleğine İlk 

olarak Adana Saimbeyli İlçe Kaymakamı 

olarak göreve başlamış buradaki 

Kaymakamlık görevinin sona ermesinin 

ardından Saimbeyli Kaymakamlığından 

Elazığ Kovancılar Kaymakamı olarak 

tayini çıkarak Saimbeyli İlçesinden 

ayrılmış.

Trabzon'a vali olarak atanan sayın Vali 

Aziz Yıldırım Adana Saimbeyli 

Kaymakamlığından Elazığ Kovancılar 

Kaymakamlığına 12.09.1995 yılından 

16.04.2000 tarihine kadar Kaymakam 

olarak görev yapmış.

Elazığ Kovancılar Kaymakamı olarak 

görev yaptığı sırada Kaymakam 

Yıldırım'ı  Düzce'de bulunan abisi 

Bahtiyar Yıldırım arar ve  bir süre sohbet 

ederler sohbetin bitiminde sana bir para 

havalesi yapmıştım sana ulaştı mı diye 

sorunca o zamanki Kaymakam Yıldırım 

hayır abi bana para geldiğine dair bir 

haber gelmedi.

Şimdiki Gibi Cep Telefonu Yok Anlık 

Olarak Haberleşmeye 

Abi Bahtiyar Aziz Kardeşim uzun bir 

zaman oldu nasıl sana ulaşmaz der. 

Bunun üzerine Kaymakam Yıldırım bana 

banka dekontunu faks olarak at da bir 

bakayım der.

Faks ile gelen ödemeyi almak için İlçede 

bulunan ilgili Banka şubesine giden 

Kaymakam Aziz yıldırım Banka 

Müdürüne konuyu izah eder. Müdür de 

Şubede çalışan personellere Kaymakam 

Aziz Yıldırım adına Düzce'den bir havale 

gelmiş ancak eline ulaşmamış demesi 

üzerine Bankadaki görevli biz o parayı 

Aziz Yıldırım'ın oğluna verdik derler. İlgili 

Banka Müdür Kaymakam Aziz 

Yıldırım'ın elinde görülen miktarı öder bir 

yanlışlık olmuş sayın kaymakamım der.

Kim Bu Aziz Yıldırım; İlçe Kaymakamı 

Aziz Yıldırım kim bu Aziz Yıldırım'da 

parayı oğlu aldı diye sorması üzerine 

Banka müdürü Kovancılar İlçesinin 

kanaat önderlerinden ve kurucu İlçe eski 

Belediye Başkanı Kejan aşiretinin 

değerli lideri Yıldırım Ailesinin büyüğü 

Aziz Yıldırım olduğunu parayı alan 

oğlunun da müteahhitlik yaptığından 

tanınmış bir aile evladı olduğundan 

ödemenin Babası adına gelen havale 

oğluna yapıldığını belitmiş Banka 

Müdürü.

Mesleğimiz araştırmacı Gazetecilik 

olunca edindiğimiz bilgilerin 

kaynağından resmi bilgi edindiğimiz 

değerli dostlarımızın anlatmasına göre 

Trabzon'a Vali Olarak atanan valimiz 

soyadının Yıldırım olmasından dolayı 

bayağı popüler olmuş. Vali Yıldırım 

Adana Saimbeyli Kaymakamı olarak 

atandığı ilk görev yerinde o dönemde 

Saimbeyli Belediye Başkanın şoförü 

olarak görev yapan şu anki Saimbeyli 

Kaymakam şoförü İmirza Kılıçaslan 

anlatıyor. Ben o dönemde Belediye 

Başkanı Buğra Yıldırım'ın Şoförüydüm 

Kaymakam Aziz Yıldırımın şoförü emekli 

olunca Kaymakamlık şoförü oldum. Şu 

an 35 yıllık makam şoförü olarak 

çalışıyorum. Trabzon'a Vali olarak 

Saimbeyli İlçemize ilk Kaymakamlığı 

görev yeri olarak atanan Aziz Yıldırımın 

hala aradan geçen zaman diliminde 

İlçeye yaptığı hizmetler anlatılıyor. 

Ancak onun atandığı Kaymakamlık 

binası 6 Şubat yıkıcı depremde yıkılarak 

anıları da yıkıldı dedi.

Mustafa ÖZCAN

alpazarı ilçe merkezine 3 km Şuzaklıktaki Düzköy Mahalle 
sapağında dış 

paydaşlarımızdan Trabzon Valiliği İl 
Afet ve Acil Durum Müdürlüğü, 
Trabzon Valiliği İl Sağlık Müdürlüğü, 
Trabzon Havalimanı İşletme 
Müdürlüğü, Trabzon Büyükşehir 
Belediyesi İtfaiye Dairesi Başkanlığı, 
UMKE ile ortaklaşa tatbikat yapıldı. 
Birbirinden bağımsız olarak 
gerçekleşen tatbikatlarda bir komuta 
merkezi oluşturularak sırasıyla 
yangın, Doğada Arama Kurtarma ve 
Kentsel Arama Kurtarma tatbikatları 
gerçekleştirildi.
“GERÇEĞİNİ ARATMAYAN 
TATBİKAT”
Yoğun yağmur altında 
gerçekleştirilen tatbikatlar gerçeğini 
aratmadı. Çıkan yangında baygınlık 
geçiren vatandaşlar kurtarılarak 
Ulusal Medikal Kurtarma Ekiplerine 
(UMKE) teslim edildi. Yangına 
yapılan müdahale ile de kısa sürede 
yangın söndürüldü ve soğutma 
işlemi gerçekleştirildi. Yangın 
sonrasında, aynı anda Kentsel 
Arama Kurtarma ve Doğada Arama 
Kurtarma Tatbikatı gerçekleştirildi. 
Komuta merkezindeki görevli 
tarafından istenilen sessizlik sonrası 

kazazedelerin yerlerinin tespit 
çalışması yapıldı. Aynı zamanda 
eğitimli arama kurtarma köpeği 
(RİKA) tarafından da canlı insan 
yerinin tespiti yapıldı. Yapılan tespit 
sonrasında enkaz altında kalan 
kazazedeler kurtarılarak 112 Acil 
Çağrı Merkezine bağlı Ambulansa 
alındı. Doğada Arama Kurtarma 
tatbikatında da, engebeli arazide 
yuvarlanan vatandaşın 
kurtarılmasına tanıklık ettik. Arama 
Kurtarma Ekipleri tarafından yüksek 
yamaçtan kazazedenin yanına inen 
ekipler, kazazedeye yaptıkları ilk acil 
müdahale sonrasında olay yerinde 
hazır bulunan ambulansa 
kazazedeyi teslim ettiler. Risk 
durumlarında ve afetlere karşı ortak 
kriz yönetiminin önemini gösteren 
başarılı bir tatbikat 
gerçekleştirildiğine vurgu yapan 
Müdürü Dr. Öğr. Üyesi Dönüş 
Gençer, ortaklaşa gerçekleşen 
tatbikatta emeği geçen paydaşlara 
ve Şalpazarı Meslek Yüksekokulu 
idarecilerine ve öğrencilerine 
teşekkürlerini iletti. Şalpazarı İlçe 
Belediye Başkanı Refik Kurukız ile 
Şalpazarı İlçe Kaymakamı Semih 
Memişte, Şalpazarı Meslek 
Yüksekokulu öğrencilerine, eğitimde 

görev alan akademisyenlere ve 
Şalpazarı Meslek Yüksekokulu 
yönetimine teşekkürlerini ilettiler.
“TATBİKATA KATILIM 
SAĞLADILAR”
Yapılan tatbikata; Şalpazarı 
Kaymakamı Semih Memiş, Şalpazarı 
Belediye Başkanı Refik Kurukız, 
Trabzon Üniversitesi Sağlık, Kültür 
ve Spor Daire Başkanı Recep Demir, 
Trabzon Üniversitesi Beşikdüzü 
Meslek Yüksekokulu Müdürü Dr. Öğr. 
Üyesi Ertuğrul Karoğlu, Trabzon 
Üniversitesi Tonya Meslek 
Yüksekokulu Müdürü Öğr. Gör. İlyas 
Ün, Kurucu Müdürümüz Dr. Öğr. 
Üyesi Harun Kahveci, Şalpazarı İlçe 
Emniyet Müdürü Ahmet Kılıç, 
Şalpazarı İlçe Jandarma Komutanı V. 
Kürşat Tokgöz, Şalpazarı İlçe Milli 
Eğitim Müdürü Hüseyin Türkmen, 
Şalpazarı Gençlik ve Spor İlçe 
Müdürü Murat Ayaz, Trabzon 
Büyükşehir Belediyesi İtfaiye Dairesi 
Başkanlığı Müdahale Şube Müdürü 
Fatih Yardımcı, Trabzon Havalimanı 
İşletme Müdürü Adem Tiryaki, ARFF 
Şube Müdürü Hüseyin İskender, 
Trabzon Üniversitesi Şalpazarı 
Meslek Yüksekokulu Müdürü Dr. Öğr. 
Üyesi Dönüş Gençer akademik ve 
idari personel ile öğrenciler katıldı.

ŞALPAZARI MYO
ÖĞRENCİLERİNDEN AFET TATBİKATI
Beşikdüzü Duygulu Mahallesi'nden Ahmet Kaya, evine gelen internet hatlarının bakımını
istedi. Gelen ekipler direkler çalındı diye bana internet vermekten vazgeçtiler dedi. 
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TTSO ARALIK AYI MECLİS
TOPLANTISI YAPILDI
Trabzon Ticaret ve Sanayi Odası (TTSO) Aralık ayı meclis toplantısı gerçekleştirildi.

2023 yılının son meclis 
toplantısının açılışında konuşan 
Meclis Başkanı M. Şadan Eren, 
Trabzon Ticaret ve Sanayi Odası 
meclisi çatısı altında bir yılı daha 
geride bıraktıklarını 
vurgulayarak, “Hepinize iş 
dünyamızın, meslek 
komitelerinizin ve 
Trabzon'umuzun sorunlarını 
yetkililere ulaştırma adına yıl 
boyunca yaptığınız çalışmalar 
için teşekkürlerimi sunuyorum” 
dedi. Eren sözlerini şöyle 
sürdürdü:
EREN: BEKLENTİLERİMİZİN 
KARŞILANDIĞI BİR YIL 
GEÇİRMEYİ DİLİYORUZ
“Irak'ın kuzeyinde PKK terör 
örgütü mensuplarınca 
gerçekleştirilen saldırılarda şehit 
olan askerlerimize Allah'tan 
rahmet yaralılarımıza acil şifalar 
diliyoruz. Devletimizin ve 
milletimizin bekası için gecesini 
gündüzüne katan güvenlik 
güçlerimize muvaffakiyetler 
diliyoruz. 2024 yılı ülkemiz için 
yerel seçim yılı olacaktır. Yerel 
seçimlerin ülkemiz ve şehrimiz 
için hayırlı olmasını diliyoruz. 
Umuyoruz ki Trabzon özelinde 
beklentilerimizin, taleplerimizin 
gerek yerel gerekse merkezi 
idarece karşılandığı bir yıl 
geçiririz. Temennimiz odur ki 
2024 yılı ekonomik göstergelerin 
de iyiye yöneleceği bir yıl 
olacaktır. Trabzon Ticaret ve 
Sanayi Odası, Trabzon Ticaret 
Borsası, Trabzon Esnaf ve 
Sanatkârlar Odaları Birliği, Doğu 
Karadeniz İhracatçılar Birliği ve 
Of Ticaret ve Sanayi Odası 
tarafından oluşturulan Trabzon 
Reel Sektör Platformunun 
seslendirdiği sorunların ve 
çözüm önerilerinin 2024 yılında 
2023 yılına göre daha fazla 
karşılık bulacağına inanıyoruz. 
Umutla girdiğimiz 2024 yılının 
şehrimiz iş dünyasına hayırlara 
vesile olmasını diliyorum.”
ÇELEBİ: İŞ DÜNYASI OLARAK 
2024'TE AYAKTA 
KALABİLMEK İÇİN DİKKATLİ 
OLMAMIZ GEREKİYOR
TTSO'nun bir aylık faaliyetlerinin 
yer aldığı filmin gösterilmesinin 
ardından meclis üyelerine hitap 
eden TTSO Başkanı Erkut 
Çelebi, “Kuzey Irak'ta ülkemiz 
için hayatlarını kaybeden 
askerlerimizin acısını yaşıyoruz. 
Ülkemizin başı sağ olsun. 
Şehitlerimizin ailelerine 
başsağlığı, kendilerine de 
Allah'tan rahmet diliyorum” dedi. 
Çelebi sözlerini şöyle sürdürdü: 
“2024 yılına girmek üzereyiz. 
2023 unutamayacağımız bir yıl 
oldu. Yaşadığımız depremler 
ülkemize büyük acılara boğdu. 
Bu vesileyle depremlerde 
hayatını kaybeden 
vatandaşlarımıza Allah'tan 
rahmet diliyorum, ailelerine 
başsağlığı diliyorum. Tabii 2023 

yılında Cumhuriyetimizin 
kuruluşunun 100. Yılını 
kutlamanın da mutluluğunu 
yaşıyoruz. 2023'ün ekonomik 
olarak nasıl geçtiğine gelirsek; 
tabii ki deprem sonrası sıkıntılı 
bir sürece girdik. 2024'te de aynı 
sıkıntılar devam edecek gibi 
görünüyor. 2024'te ayakta 
kalabilmek için çok dikkatli 
olmamız gerektiğini finans 
yöneticileri her platformda dile 
getiriyor. Sabit kalıp işimizi çok 
geliştirmeden, çok 
borçlanmadan, nakit parada 
kalıp, işimizi yürütüp para 
kazanamasak da 2024'ü 
atlatmanın peşinde olmamız 
gerek.”
“YENİ PROJELERLE YENİ 
UFUKLARA GİTMEYE 
ÇALIŞIYORUZ”
Başkan Çelebi, TTSO'nun 
2023'te yoğun bir dönem 
geçirdiğini ifade ederek, “Oda 
olarak yoğun bir tempoyla 
çalıştık. Elimizden geldiği kadar 
mevcut projelere devam ettik. 
Yeni projelerle de yeni ufuklara 
doğru gitmeye çalışıyoruz. 
Sağlık turizmiyle ilgili yoğun 
çalışmalar yapıyoruz. Türkiye'de 
sağlık kümelenmesi projesi olan 
tek oda olduğumuzu belirtmek 
istiyorum. O yüzden en son 
Bakanlık ziyaretimizde de 
takdirle karşılandık. Trabzon 
Ticaret Sanayi Odası proje 
konusunda gerçekten ilk 
sıralarda olan odalardan biri. 
Bunun da mutluluğunu 
yaşıyoruz. Tüm ilgili 
arkadaşlarımıza teşekkür 
ediyorum. Çalışmalarımız 
devam edecek. Gelecek 
dönemlerde tabi ağırlığımız 
turizm. Farklı projeler üzerine 
çalışıyoruz. Daha önce 
Bakanımız Sayın Faruk Özak'ın 
da uzun yıllar çalıştığı Çakırgöl 
projesi var. Biz tekrar ele aldık, 
çalışmaya devam ediyoruz. Bu 
projeyi gündeme taşıyıp, 
uygulama konusunda gerekli 
destekleri alıp elimizden geldiği 
kadar bu çalışmayı yapmayı 
düşünüyoruz. Çünkü gerçekten 
çok büyük bir proje. Yazın ve 
kışın kullanılabilecek bir yer. 
Burada 4 - 5 bölge var. 
Buralarda farklı oteller var. Her 
otelin yatak sayısı 300 - 400 
civarında. 20'ye yakın otel 
bulunuyor ve yatak sayısı da 
yaklaşık olarak 6 bine ulaşıyor. 
Hem yaz hem kış çalışabilecek 
böyle bir potansiyel Trabzon'a 
çok büyük bir değer 
kazandıracaktır. Şimdiden 
çalışmalara başladık. Dubai'de, 
Suudi Arabistan'da bu projeleri 
sunmaya başlıyoruz. Çakırgöl 
Gümüşhane sınırları içinde 
biliyorsunuz. İki il birlikte 
götürmeye çalışacağız projeyi”
“SANAYİ BÖLGELERİNİN 
SAYISINI ARTIRACAĞIZ”
Başkan Çelebi, Trabzon'un son 

7 yıldır ihracatta 17'nci 
sıralardan 23'üncü sıralara 
kadar gerilediğini hatırlatarak 
sözlerini şöyle sürdürdü: “1,7 
milyar dolar civarında olan 
ihracatımız 1,1 milyar dolara 
gerilemiş durumda. Ama yine de 
elimizden geldiği kadar bu 
konuda atılımlar yapıyoruz. 
Bakanımızla da görüştük. 
Trabzon'da 4 Organize Sanayi 
Bölgesi çalışmalarına başladık. 
4 Organize Sanayi Bölgesi 
yapacağız. Su Ürünleri İhtisas 
Sanayi Bölgesi projemiz var. 
Tekstil OSB var Araklı'da. Doğu 
bölgesinde bir organize sanayi 
bölgesi var. Bir de Sürmene 
Limanı'nda daha önce lojistik 
merkez olarak düşünülen 
limanda bir Gemi Yat Yan 
Sanayi İhtisas OSB'si var. 
Bunlarla ilgili konuştuk. En son 
konuşmamızda özellikle tekstil, 
su ürünleri ihtisas OSB ve yat ve 
gemi OSB'sine bakanımız çok 
olumlu baktı. İnşallah beraber bu 
çalışmaları yürüteceğiz. Diğer 
taraftan devam eden Yatırım 
Adası projesi var. Şu anda 
geldiğimiz nokta şu; proje 
çalışmaları devam ediyor. Sağlık 
koruma bandı 40 metre olarak 
projelendirilmişti. Yeni durumda 
50 metre olması gerektiği için 
projeler uzadı. Bu hafta sonuna 
kadar bu yenilemeyi yapmayı 
yetiştiriyoruz. Ayrıca hizmet 
binamızın güçlendirilmesi projesi 
ve oda binasının yan tarafındaki 
binanın restore edilerek 
değerlendirilmesi projelerimiz 
var.” Başkan Çelebi, DTM 
arazisi üzerinde yapımı devam 
eden Fuar ve Kongre Merkezi 
projesiyle ilgili de bilgi verirken, 
“Dubai'ye gittiğimde kendisiyle 
görüşme fırsatım oldu. Hiçbir 
şekilde engel olmayacağımızı, 
inşaata başlayıp devam etmesi 
için elimden geleni yapacağımı 
söyledim. Bir an önce inşaata 
başlaması için ruhsat yönünden 
de önünü açtık. Son fırsatı bizler 
veriyoruz. Buna devam edecek. 
Çünkü şu anda Trabzon'da eksik 
olan kongre ve fuar merkezini 
yapamıyoruz. Bunu 
yapamadığımız için bizim 
İnovasyon ve Biyoteknoloji 
Merkezini Kariyer Günleri'nde 
üniversiteye veriyoruz. 
İnovasyon Merkezinin altındaki 
alanda geçici olarak bir model 
fabrika da yapabiliriz” ifadesini 
kullandı. Başkan Çelebi, OSBÜK 
araştırmasında Arsin OSB gibi 
yer konusunda çok kısıtlı bir 
alanı olan OSB'den ihracatta ve 
istihdamda 14 firmanın ilk 100 
içinde yer almasının çok gurur 
verici olduğunu vurgulayarak, 
firmaları bir kez daha kutladı. 
TTSO aralık ayı meclis 
toplantısında Yönetim Kurulu 
Sayman Üyesi Emre Koç 
tarafından sunumu yapılan 2024 
bütçesi de kabul edildi.

ŞEHİTLERİMİZİ ANMA VE KUDÜS
PROGRAMI GERÇEKLEŞTİRİLDİ 
Gençlik ve Spor Bakanlığına bağlı Trabzon Üniversitesi Söğütlü yerleşkesinde bulunan KYKGM
Akçaabat Fatih Yurt Müdürlüğü gençleriyle “Şehitlerimizi Anma ve Kudüs” programı icra edildi.

rogram, saygı duruşu ve 

Pİstiklal Marşının ardından 
yurt öğrencisinin Kur'an-ı 

Kerim tilavetiyle başladı. İl 
Müfütü Vekili Şakir Şahin'in 
selamlama konuşmalarının 
ardından üniversite 
öğrencilerimizin şehitler ve 
Kudüs adına okudukları şiirlerle 
devam eden programda, 
Diyanet İşleri Başkanlığınca 
hazırlanan Kudüs sinevizyon 
gösterimi yapıldı 
Program, Vakfıkebir İlçe 
Müftüsü Şükür Küçük, 

“Şehitlerimizi Anma ve Kudüs”  
konulu sohbetini 
gerçekleştirdikten sonra 
Akçaabat İlçe Müftü Vekili Erkan 
Bebek'in başta sınır ötesinde 
şehadet şerbetini içen şehitler 
ve tüm şehitlerimiz ile Gazze'de 
şehit olan kardeşlerimiz için 
duası ile devam etti. Son olarak 
Trabzon İl Müftülüğü, Akçaabat 
İlçe Müftülüğü ve gönüllülerin 
katkılarıyla programa katılan 
öğrenciler arasından elektronik 
ortamda yapılan çekilişle 10 
öğrencimize aylık yurt ücretini 

hediye edilmesi ve ikramla 
program sona erdi.
Programa; Trabzon İl Müftü 
Vekili Şakir Şahin, Vakfıkebir 
İlçe Müftüsü Şükür Küçük, 
Akçaabat İlçe Müftü Vekili Erkan 
Bebek, Fatih Yurt Müdürü Halit 
Yılmaz, Akçaabat İlçe Müftülük 
Şefi Yunus Ökçün, , Akçaabat 
İlçe Müftülüğü Din Hizmetleri 
Uzmanı ve aynı zamanda Fatih 
Yurt Müdürlüğü KYK Manevi 
Danışmanı Miraç Çoşkun ve 
yurtta kalan üniversite 
öğrencileri katıldı.

MECBUREN UYGULAMAYA GEÇTİK
Beşikdüzü ilçesinde bir bardak çay 7,5 (750 Krş) TL oldu. Zamlı satışlara hafta içerisinde başlandı. 

ahvehane ve çay ocakları 

Kişletmecileri zammı 
değerlendirirken yaptıkları 

açıklamalarda, “Biz yaklaşık 4 
aydır bize verilen zammı 

uygulamadık. Arkadaşlarla 
birlikte bu fiyatı yılbaşına kadar 
uygulamamak için direndik. 
Fakat son zamlardan sonra artık 
daha dayanamaz olduk. Asgari 

ücretin artması zammı mecburen 
uygulamamıza sebep oldu. Artık 
bundan sonra 4 ay önce verilen 
zammı uyguluyoruz. Çay yeni bir 
fiyat artışına kadar 7.5TL”dediler

TESOB İLE AÇI EĞİTİM
KURUMLARI ARASINDA
İNDİRİM PROTOKOLÜ İMZALANDI
Trabzon Esnaf ve Sanatkârlar Odaları Birliği (TESOB) ile Açı Eğitim Kurumları
arasında TESOB üyelerine indirim olanağı sağlayan protokol imzalandı.

ESOB Başkanı Metin Kara 

Tile Açı Eğitim Kurumları 
Yönetim Kurulu Başkanı 

Fatih Tütünci arasında imzalanan 
protokole göre, TESOB üyelerine 
Yeşiltepe Kolej Kampüsü ve 
Meydan Suluhan Kurs 
Merkezinde yaptıracakları yeni 
kayıtlarda geçerli olmak üzere 
eğitim – öğretim ücreti üzerinden 
yüzde 15 indirim uygulanacak.
TESOB Başkanı Metin Kara, 
protokolün hayırlı olması 
dileklerini iletirken, Fatih Tütünci 
de Başkan Kara'ya eğitim – 
öğretim faaliyetleri hakkında bilgi 
verdi.

Ahmet SARAÇ
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BEŞİKDÜZÜ'NDE YAPILAN 100.YIL VOLEYBOL
TURNUVASI ÖDÜL TÖRENİYLE SONA ERDİ
Beşikdüzü Spor Salonunda geçen hafta oynanan 100.Yıl Voleybol Turnuvası finallerinde erkeklerde Butik Filiz, bayanlarda ise Bordo-Mavi, takımları şampiyon olmuştu.

açlar baştan sona 

Mcentilmenlik içerisinde 
geçti. Son final 

maçındason sette bir sayıya 
itiraz eden DereköyKartalspor'lu 
oyuncular, maç sonu rakiplerinin 
elini sıkarak tebrik ettiler. Daha 
sonra sorumlu hoca takımının 
kupa törenine katılmasına ve 
ikincilik kupasını almasına izin 
vermedi ve takımını sahadan 
çekti. Bu davranış turnuvanın 
güzelliğine gölge düşürdü.  
Final maçlarından önce 

oynanan 3.lük maçlarında 
bayanlarda Topaloğlu Et, 
Ayyıldızspor'u 3-0, erkeklerde 
ise Filiz Butik, Glidalılar'ı 3-2 
mağlup ederek 3.lüğe ulaştılar.
2.lik kupasını almayan Dereköy 
Kartalspor dışında dereceye 
giren takımlara madalya ve 
kupalarını Şalpazarı İlçe 
Gençlik ve Spor Müdürü Murat 
Ayaz ve Beşikdüzü İlçe Gençlik 
ve Spor Müdürü Köksal 
Kocaman verdi. 
Turnuvada erkeklerde en iyi 

smaçör seçilen Muhammet 
Kefeli'ye, pasör Coşkun 
Güven'e, en iyi libero Gülizar 
Dilli ve Nisa Dilli'ye, en iyi 
oyuncu Samunel'e, centilmenlik 
ödülü Arzu Ersoy'a, turnuvaya 
katkıda bulunan Uğur Taş, Sibel 
Gürsoy Şahin, Topaloğlu Et, 
Ayşenur Sağlam'a plaket verildi. 
Ayrıca turnuvayı organize eden 
Musa Gündoğan öğretmene de 
İlçe Milli Eğitim Müdürlüğü 
tarafından teşekkür belgesi 
verildi. 

Şalpazarı Belediye Başkanı 
Refik Kurukız Belediye 
Başkanı olduğu 2014 

yılından 2024 yılı yeni yıl 
arasındaki yeni yıla giriş 
programlarında bu yıl diğer 
yılların aksine bir değişikliğe 
imza atarak halkın takdirini 
topladı.
Başkan Kurukız seçim 
çalışmaları için başladığı 2013 
yılı sonunda tek sevdamız bizim 
Şalpazarı bizimle yüzü gülecek 
eksikleri tamamlanacak demişti 
Gerçekten de bu eksiklikleri 
zaman zaman yaptığı 
çalışmalar ile fark yaratmaya 
devam ediyor. Başkan 
Kurukız'ın hayallerinden birisi 
olan İlçe merkezine 5 km 
uzaklıkta bulunan Millet Bahçesi 
ile İlçe halkına yeni bir görünüm 
kazandırdı. Başkan Kurukız 

2023 yılının son saatleri 
yaklaşana kadar ''Gönülden 
Bağlıyız Biz Muhabbete'' misali 
emekli din görevlisi Cevat 
Demirtaş'ın sohbet 
konuşmalarıyla başlanan din 
sohbetleri hasbıhal ve ikramlar 
eşliğinde devam eden sohbet 
sonunda okunan Kur'an'ı Kerim 
tilaveti ve dualarla beraber 
Şalpazarı Millet bahçesi 

programı son buldu. Başkan 
Kurukız son olarak yaptığı 
konuşmada Tün katılımcılara 
teşekkür ederek biz her zaman 
gönülden bağlıyız 
muhabbetimiz daim olsun 
sevdamız bakidir. Tüm 
katılımcılara teşekkür eder. Yeni 
yılın herkese sağlık mutluluk 
başarı ve huzur getirmesini 
temenni ederiz dedi.

İLYASLI MAHALLE SAKİNLERİ
AİLECE CAMİDE BULUŞTULAR
Vakfıkebir İlçe Müftülüğüne bağlı İlyaslı Mahallesi Camiinde Akşam namazını
müteakip Cuma geceleri Ailece Camide buluşuyoruz programı icra edildi.  

akfıkebir İlçe Müftülüğüne 

Vbağlı İlyaslı Mahallesi 
Camiinde Akşam 

namazını müteakip Cuma 
geceleri Ailece Camide 
buluşuyoruz programı icra edildi.  
Programa İlçe Müftüsü Şükür 
Küçük ve İlyaslı Mahalle Muhtarı 
İlhan Tosun'un yanı sıra mahalle 
sakinleri katıldı. Yasini Şerif 
okunması ile başlayan 
programda İlçe Müftüsü Şükür 
Küçük, Programa katılım 
sağlayan cemaate Vaazu 
nasihatte bulundu, yazılı olarak 
alınan soruları cevaplandırdı.
Yapılan duanın ardından Müftü 
Küçük Yatsı namazını kıldırdı. 
Bakara Suresinin son iki ayetini 

okuyarak ayetlerin içerdiği 
mesajları cemaatle paylaştı. 
Müftü Küçük vaazında şu 
ifadeler yer verdi.
Bakara Suresi 285 ve 286. 
Ayetler: Rahman ve Rahim olan 
Allahın adıyla. Allah'ın elçisi ve 
müminler, rabbinden ona 
indirilene iman ettiler. Her biri 
Allah'a, meleklerine, kitaplarına, 
peygamberlerine inandılar. 
“O'nun elçileri arasında ayırım 
yapmayız” ve “İşittik, itaat ettik, 
bağışlamanı dileriz rabbimiz, 
gidiş sanadır” dediler. ﴾285﴿ 
Allah hiçbir kimseyi, gücünün 
yetmediği bir şeyle yükümlü 
kılmaz; lehinde olanı da kendi 
kazandığıdır, aleyhinde olanı da 

kendi kazandığıdır. Rabbimiz! 
Unutur veya yanılırsak bizi 
cezalandırma! Bizden öncekilere 
yüklediğin gibi bize de ağır yük 
yükleme! Üstesinden 
gelemeyeceğimiz şeyleri 
boynumuza borç kılma! Bizi 
bağışla, ayıplarımızı ört ve bize 
rahmetinle muamele buyur! Sen 
bizim sahibimiz ve 
yardımcımızsın; artık inkârcı 
topluluğa karşı bize yardım et! 
﴾286﴿ Muhakkak ki Allah doğru 
söyledi.
Müftü Küçük Programda emeği 
geçenler ve  Mahalle Muhtarına, 
katılım sağlayan din 
görevlilerine ve Mahalle halkına 
teşekkürlerini ifade etti.

Ahmet SARAÇ

KUR'AN TİLAVETİ DÜZENLEDİ
Şalpazarı Belediye Başkanı Refik Kurukız Millet Bahçesinde dini sohbet ve kuran tilaveti düzenledi.

ŞALPAZARI MYO
ÖĞRENCİLERİNE İTFAİYE EĞİTİMİ
Şalpazarı MYO Öğrencilerinden Trabzon Orman Bölge Müdürlüğü'ne Teknik Gezi düzenlendi.

rabzon Üniversitesine 

Tbağlı Şalpazarı Meslek 
Yüksekokulu Mülkiyet 

Koruma ve Güvenlik Bölümü, 
Sivil Savunma ve İtfaiyecilik 
programı 2. sınıf öğrencilerine 
“İtfaiyecilik Alan Uygulamaları” 
dersi kapsamında Orman 

Yangınları ile Mücadele Şube 
Müdürlüğü'ne Öğr. Gör. Lokman 
Odabaş koordinatörlüğünde 
saha çalışmaları gerçekleştirildi. 
Bu kapsamda öğrenciler orman 
yangınları ve orman yangınları 
ile mücadele de kullanılan araç, 
gereç ve ekipmanlar ile ilgili 

teorik bilgilendirme faaliyeti 
Orman Yangınları ile Mücadele 
Şube Müdürlüğü Eğitmenleri ile 
birlikte gerçekleştirmiştir.
Katkılarında dolayı, Trabzon 
Orman Bölge Müdürlüğü 
personeline teşekkür ederiz 
dediler.

DURAL'DAN VALİ YILDIRMA
YÖRESEL BORDO MAVİ ÇENTİĞİ 
Trabzon Şalpazarı İlçesine bağlı Geyikli Mahallesi Kalkındırma ve Yardımlaşma Dernek
Başkanı İmam Hatipli Ömer Dural Dernek Başkan Yardımcısı bazı yöneticiler ve ile bazı
Şehit Aileleriyle beraber hemşerimiz Trabzon Valisi Aziz Yıldırım'ı makamında ziyaret ettiler.

umhurbaşkanı Recep Tayyip 

CErdoğan'ın Valiler kararnamesi 
imzalanmasın ardından 

geçtiğimiz yıl Ağustos ayında Trabzon 
Valisi olarak göreve başlamamsın 
ardından yoğun programına rağmen 
ziyaretine gelenlere de vakit ayırarak 
onların sorunlarını dinliyor.
Şalpazarı Geyikli Mahallesi 
Kalkındırma ve Yardımlaşma Dernek 
Başkanı Ömer Dural ve yönetim kurlu 
ekip ile ziyaret ettikleri Trabzon Valisi 
Aziz Yıldırma Ağasar Yöresine ait 
Bordo Mavi yöresel Çentiği hediye 
ederek çalışmalarında başarılar 
dilediler.



M
açın ilk 15 dakikasında 
Beşikdüzü Yeşilköyspor 
Kaan ve Mahmutcan'ın 

golleriyle 2-0 öne geçti. Maçta 
fark olacağı düşünülürken 
Şaban 26.dakikata attığı firikik 
golüyle durumu 2-1'e götürdü. 
Soyunma odasına bu sonuçla 

gidildi. İkinci yarının 
46.dakikasında Şalpazarı 
Gençlik Gökdeniz ile beraberliği 
yakaladı:2-2 Maçın bu sonuçla 
biteceği düşünülürken kazanılan 
penaltı atışını Gökdeniz gole 
çevirerek durumu lehine 3-2 
yaptı ve maç bu şekilde sona 

erdi. Bu sonuçla küme düşme 
hattının hemen üzerinde 
bulunan Şalpazarı Gençlik 
puanını 15'e çıkararak  rahat bir 
nefes aldı. Şalpazarı Gençlik 
kalecisi Recep yüzde yüz 6 gol 
pozisyonunda kalesinde adeta 
devleşti. Şalpazarı'nın maçı 

kazanmasında en büyük pay 
sahibi kaleci oldu. Bu sezon ilk 
defa böyle güzel bir kaleci 
seyrettim. Kendisini kutluyorum.
HAKEMLER: Melih Kurt **** 
Seyfullah Köroğlu *** Emrah 
Türkyılmaz ***
BEŞİKDÜZÜ 
YEŞİLKÖYSPOR: Selçuk Nuri 

** Yılmaz ** Kaan*** Durdu ** 
Ömercan *** (Dk.22 Vatan*) 
Onurcan *** (Dk.86 H.Ahmet *) 
Mahmutcan** (Dk.79 Hacı 
Ahmet **) Nurullah** 
Muhammet ** Ufuk **(Dk.66 
Mehmet*)  Yusuf ** (Dk.85 
Bedirhan **)
ŞALPAZARI GENÇLİK: 

Recep*** Yunus** Kudret ** 
Ümit Yaşar ** Onur ** Uğur* 
*(Dk.81 Berat*)Ramazan ** 
A.Yusuf **(Dk 69 Umut**) 
Hakan **Şaban***Gökdeniz ***
GOLLER: Dk.4 Kaan, Dk.15 
Mahmutcan (B.Y.S), Dk.26 
Şaban, Dk.46-88 p. 
Gökdeniz(Ş.G.)

üper Lig'de 19. hafta 

Smücadelesinde Ankaragücü, 
Trabzonspor'u ağırladı. Mücadele 

konuk ekibin 1-0'lık üstünlüğüyle sona 
erdi. Bordo-mavililerlere galibiyeti getiren 
golü 30. dakikada Edin Visca kaydetti. 
Cezası nedeniyle taraftarından yoksun 
mücadele eden Ankaragücü, 5 maç sonra 
sahadan yenilgiyle ayrılırken, 
Trabzonspor'un Abdullah Avcı ile 
deplasmandaki yenilmezlik serisi sürdü. 
Fırtına bu galibiyetle ligde puanını 33'e 
yüksetti ve 3. sıradaki yerini korudu. 
Başkent temsilcisi ise 20 puanda kaldı.
HAKEMLER: Burak Şeker *** Murat 
Ergün Gözütok***  Gökhan Barcın *** 
ANKARAGÜCÜ: Bahadır** 
Atakan**(Kitsiov*)Radakovic*** Mujakic** 
Hanousek** Pedrinho** Ali Kaan** 
(Cem**) Efkan** Morutan** Renaldo* 
(Cihatzigiovanis*)Macheda** (Bajiç*)
TRABZONSPOR: Uğurcan** 
Larsen**Baniya*** Benkovic*** Eren** 
Berat***(Mehmet Can*)Mendy** Visca*** 
(Kurbalis*)Bakasetas*** Fountas*** 
(Bardri**)Onuachu **'(Enis Destan**)
GOL: Dk. 30 Visca

GAZZE'DE ÇOCUKLAR ÖLÜYOR
ZULME SESSİZ KALMA!
Trabzon 1. Amatör Kümede mücadele eden Beşikdüzüspor, “Gazze'de çocuklar ölüyor zulme
sessiz kalma” yazılı pankart açarak Filistin de yaşanan insanlık dışı saldırılara dikkat çektiler. 
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ANKARAGÜCÜ 0-1 TRABZONSPOR
Trendyol Süper Lig'de 19. hafta maçında Trabzonspor, Ankaragücü'ne konuk oldu. Bordo-mavililer, Ankara deplasmanından Visca'nın golüyle sahadan 1-0 galip ayrıldı.

0-1

rabzon 1. Amatör 

Tkümede oynanan 
Beşikdüzüspor-

İdmangücü karşılaşması 
öncesinde “Gazze'de çocuklar 
ölüyor zulme sessiz kalma” 
yazılı pankart açıldı. Beşikdüzü 
ilçesinde gerçekleşen 
Beşikdüzüspor ile İdmangücü 
arasındaki futbol karşılaşması, 
sadece sportif bir mücadele 
olmanın ötesine geçerek, 

anlamlı bir mesaja ev sahipliği 
yaptı. İki takım oyuncuları, 
Gazze'de yaşanan insanlık 
dramına dikkat çekmek 
amacıyla "Gazze'de çocuklar 
ölüyor zulme sessiz kalma!" 
yazılı pankartla sahaya çıktılar.
“ZULME SESSİZ KALMA”
Maç öncesinde, Filistin'de 
katledilen müslümanlar ve tüm 
şehitler anısına bir dakikalık 
saygı duruşu yapıldı. Bu 

hareketle, sporun birleştirici ve 
farkındalık yaratıcı gücü bir kez 
daha gözler önüne serildi. 
Beşikdüzüspor Kulübü Başkanı 
Ferhat Aksoy, konuyla ilgili 
dygularını şöyle dile getirdi, 
"Çocuklar uyurken sessiz 
olunur, uyurken değil" sözleriyle 
ifade etti ve Gazze'de yaşanan 
acı olayları insanlık dışı bir 
davranış olarak nitelendirip 
kınadı.

ŞALPAZARI GENÇLİK RAHAT NEFES ALDI
Beşikdüzü İlçe Stadyumunda oynanan 1.Amatör Küme A Grubu maçında Beşikdüzü Yeşilköyspor, ligde kümede kalma mücadelesi veren Şalpazarı Gençlik'e 3-2 mağlup oldu.

SUUDİLER ATATÜRK
DUVARINA TOSLADILAR
Beşikdüzü Yeşilköyspor Kulübü Başkanı Alparslan Gündoğdu da pankart krizine tepki gösterdi.

eçtiğimiz hafta Suudi 

GArabistan'da oynanması 
gereken Galatasaray-

Fenerbahçe arasındaki süper 
kupa maçındayaşanan pankart 
krizine Beşikdüzü Yeşilköyspor 
Kulübü Başkanı Alparslan 
Gündoğdu da sert tepki 
gösterdi. Başkan Gündoğdu, 
“Onlar Atatürk'ü 
tanıyamamışlar olacak ki, 
Atatürk duvarına tosladılar” 
dedi. 
Gündoğdu açıklamasını şöyle 
sürdürdü. “ Hiç kimse Atatürk'ü 
tartışamaz, kendini öz Türk 
hisseden de Atatürk'ü 
tartıştırmaz. Suudiler'in Atatürk 
pankart ve tişörtlerine 
tahammüllerinin olmaması 
Atatürk'ü ve bizleri 

sevmediklerinin bir 
göstergesidir. Öyle ise 
sevilmeyen bir yerde kupa 
maçı oynamak doğru olur 
muydu? Galatasaray ve 
Fenerbahçe kulüplerimizin bu 
şartlarda maç 
oynayamayacaklarını belirterek 
geri dönmeleri yerinde ve 
doğru bir karardır. Her iki kulüp 
yöneticilerini tebrik ediyorum. 
Suudi kralına gerekli dersi 
verdiler. Bu tepki karşısında 
neye uğradıklarını şaşırdılar. 
Adeta Atatürk duvarına 
tosladılar. İnşallah Atatürk'ün 
Türk Milleti için tartışılmayacak 
bir değer olduğunu anladılar.”
Bilindiği üzere bu nedenle 
süper kupa maçı ileri bir tarihe 
ertelendi. Ahmet SARAÇ
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